
Zápisnica napísaná na schôdzi komisie školstva, sociálnych vecí, kultúry a športu, 

ktorá sa konala 15. 06. 2021 v Bohdanovciach nad Trnavou 

 

Prítomní:  Kočiská  Helena, Bočko Ivan, Janto Boris, Siantová Monika, Ing. Doboš Tomáš 

Ospravedlnení: Bc. Kovárová Monika, 

Neospravedlnený: Mgr. Šarvaic Michal 

 
Program: 1. Otvorenie 

    2. Informácie v oblasti školstva 

                3. Rôzne 

             4. Diskusia 

                5. Uznesenie 

                6. Záver 

 

1. Otvorenie: Schôdzu komisie školstva, sociálnych vecí, kultúry a športu otvoril a 

prítomných privítal predseda komisie p. Ivan Bočko. Oboznámil prítomných  s programom 

stretnutia. 

2. Informácie v oblasti školstva 

Školský obvod ZŠ s MŠ Bohdanovce n/T so ZŠ v Trnave pre 2. stupeň je vytvorený len na 

základe ústneho dohovoru medzi riaditeľkou ZŠ  A. Kubinu , starostom obce Bohdanovce n/T 

a starostkou obce Šelpice. Zákonní zástupcovia detí, ktorí končia 4. ročník majú neistotu 

a prejavujú pochybnosti. Riaditeľka ZŠ s MŠ oboznámila s touto skutočnosťou člena komisie 

školstva, sociálnych vecí, kultúry a športu. Je potrebné vytvorenie školského obvodu na 

písomnom podklade. ZŠ A. Kubinu je najbližšie obci pri cestovaní autobusom. Niektorí 

členovia komisie navrhovali iné základné školy- ZŠ Atómová alebo ZŠ K. Mahra. 

P. Bočko oboznámil prítomných so štatistickými údajmi o počte narodených detí v obci 

Bohdanovce n/T a Šelpice. Počet narodených detí sa zvyšuje, z čoho vyplýva, že počet tried 

pre 1. stupeň ZŠ bude nedostačujúci. Kapacita tried 1. – 4. ročníka bude naplnená. Treba sa 

vážne zamyslieť nad problémom a pripraviť priestory a triedy pre nasledujúce školské roky. 

3. Rôzne: Predseda komisie p. Bočko poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili brigády na 

úprave a rekonštrukcii detských ihrísk  pred KD a pri bytových domoch / manželia Bočkoví, 

Kovároví, p. Ing. Dušek, Janto, JUDr. Adamec, Ing. Škulec /.  

-na ihriskách treba doplniť informačné tabule, 

-worgautové ihrisko je štádiu riešenia a bude umiestnené na ihrisku, 

-plán kultúrnych akcií je otvorený a bude sa realizovať podľa aktuálnej situácie, 

-v nedeľu: 20. 06. 2021 – bude uvítanie do života narodených detí v roku 2020 , v KD –

akcie sa zúčastnia p. Kočiská a p. Janto.  

4. Diskusia: Prítomní členovia komisie diskutovali o vytvorení školského obvodu so ZŠ 

v Trnave a kultúrnych aktivitách a akciách v obci Bohdanovce n/T na najbližšie obdobie. 

5. Uznesenie: 

5.1  Komisia školstva, sociálnych vecí, kultúry a športu berie na vedomie: 

5.1.1  informáciu o vytvorení školského obvodu ZŠ Bohdanovce n/T so ZŠ v Trnave 

5.1.2  štatistické údaje o zvýšenom počte narodených detí  

5.2  Komisia školstva, sociálnych vecí, kultúry a športuodporúča: 
5.2.1  riaditeľke ZŠ s MŠ Bohdanovce n/T zistiť záujem zákonných zástupcov 2. a 3. ročníka, 

o akú základnú školu majú záujem, čo sa týka umiestnenia svojich detí  do 5. ročníka ZŠ 

a následne komisia požiada zriaďovateľa o vytvorenie školského obvodu 

Termín: do 30. 06. 2021 

5.2.2  Obecnému zastupiteľstvu vziať na vedomie štatistické údaje o počte narodených detí 

v obci Bohdanovce n/T a Šelpice z dôvodu nedostatočnej kapacity tried 1. stupňa ZŠ v blízkej 

budúcnosti a hľadať riešenie na nasledujúce obdobie. 

6. Záver: P. Bočko ukončil schôdzu a poďakoval prítomným za účasť  na stretnutí  komisie. 
 

Zápisnicu napísala dňa: 16. 06. 2021Kočiská   Helena 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


